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پرسپولیس6

آزادسازی سپرده 140 میلیاردی
باشگاه پرسپولیس از مدت ها قبل سپرده 140 میلیاردی 
را در حســـاب بانک شهر داشت که به عنوان تضمین وام 
در خزانه این باشـــگاه قرار گرفتـــه بود که حالا باتوجه به 
واگذاری مالکیت ســـهام شرکت پرســـپولیس به بانک 
شـــهر، سرخپوشان توانســـتند این بخش از سپرده خود 

را هم دریافت کنند.
این سپرده که حاصل فروش سهام باشگاه پرسپولیس 
در فرابورس است، به همراه بخشی از کمک بانک شهر، 
صرف تسویه حساب با بازیکنان در فصول گذشته شده 
و همچنین برای نقل و انتقالات و پیش قرارداد بازیکنان 
هزینه می شـــود. این رقم 140 میلیارد تومان اســـت که با 
آزادســـازی آن، پرســـپولیس توانســـته حضوری فعال در 
نقل و انتقالات داشـــته باشـــد و برای اولین بار مطالبات 

بازیکنان را هم پرداخت کند.
البته هنوز مشخص نیست پرسپولیس مقدار زیاد وامی 
که در سال های گذشته از بانک شهر گرفته، به چه شکلی 

تسویه خواهد کرد.
  

 واکنش شاهرودی به حضورش
 در کادر فنی پرسپولیس:

فعلاً خبر خاصی نیست!
در چند روز اخیر شـــنیده شد که یک مربی ایرانی به کادر 
فنی پرسپولیس اضافه خواهد شد تا در کنار سیدجلال 
حســـینی و مهرداد خانبان مربیان ایرانـــی کادر این تیم 
باشـــد. همچنین شـــنیده شـــد گزینه مد نظر باشـــگاه 
پرسپولیس رضا شـــاهرودی است که جزو پیشکسوتان 
خوشـــنام باشـــگاه به حساب می آید و ســـابقه حضور در 
تیم هایی مثل کوثر، اســـتیل آذین، سنگ آهن بافق یزد، 
راه آهن، سیاه جامگان و تیم ملی امید را به عنوان دستیار 
در کارنامه دارد. البته شـــاهرودی واکنش خاصی نسبت 
به خبر منتشر شده نداشت و تنها به گفتن یک جمله در 
واکنش به احتمال حضورش در کادر فنی پرســـپولیس 

بسنده کرد و گفت که فعلاً خبر خاصی نیست.
با این وجود باید دید آیا ظرف چند روز آینده مربی ایرانی 
دیگـــری به کادر فنی پرســـپولیس اضافه خواهد شـــد یا 
گاریدو فقط از همان دو گزینه داخلی اســـتفاده خواهد 
کرد. البته ســـیدجلال حســـینی هم فعـــلاً در تمرینات 
پرسپولیس حضور ندارد و پس از پایان کلاس مربیگری 

به تمرینات تیمش اضافه خواهد شد.
  

اسدبیگی در رادار فولاد قرار دارد
در خبرهـــا آمده بود یحیی گل محمـــدی در نظر دارد دو 
بازیکن جوان پرسپولیس را به خدمت بگیرد. یکی میلاد 
سورگی که فرصت بیشتری برای بازی پیدا کرد و حتی در 
لیگ قهرمانان آســـیا نیـــز بازی کرد و وینگـــر مورد علاقه 
یحیی در آکادمی سرخپوشان بود و دیگری محمد بادپا 
مهاجم اهل سیســـتان و بلوچستان که همه ستاره های 
پرســـپولیس از کیفیت او تعریـــف می کردند که فرصت 

بازی پیدا نکرد.
بعدتر خبر آمد یحیی این بازیکنان را نمی خواهد اما روی 
جذب ســـینا اســـدبیگی نظر دارد. اســـدبیگی یک فصل 
دیگر با سرخ پوشـــان قرارداد دارد و فولادی ها برای جذب 
او باید با سرخ پوشـــان به توافق برســـند. خود اسدبیگی 
هم در مصاحبه هایـــش گفته جایی نخواهد رفت ضمن 
اینکه پرسپولیس غیر از اسدبیگی در حال حاضر هافبک 
دفاعی دیگری ندارد و بعید اســـت گاریدو این بازیکن را از 

دست بدهد.

معادله جدید بعد از افزایش سهمیه

یکی از دو خارجی پرسپولیس باید 
آسیایی باشد

با افزایش ســـهمیه بازیکنـــان خارجی حالا پرســـپولیس 
می توانـــد دو بازیکـــن خارجی دیگر جـــذب کند.

هر چند باشـــگاه هنوز خبر جدایی عبدالکریم حســـن را 
رســـماً اعلام نکرده امـــا این مدافـــع چپ را بایـــد بازیکن 

الوکره قطر دانســـت.
بـــا جدایـــی عبدالکریـــم و البتـــه تغییـــر قانون ســـهمیه 
بازیکنان خارجی تیم های لیگ برتر، باشـــگاه پرسپولیس 
با در نظـــر گرفتن ماجرای کســـر ســـهمیه خارجی هایش 
به خاطـــر کم بازی کـــردن حنانـــوف و باهویـــی، می تواند 
1+4 بازیکن خارجی در فهرســـت فصل بعد خود داشـــته 

. شد با
در حال حاضـــر و با در نظـــر گرفتن جدایـــی عبدالکریم 
حســـن، پرســـپولیس ســـه بازیکـــن خارجی بـــه نام های 
اوستون اورونوف، گئورگی گولسیانی و ایوب العملود دارد 
و دو بازیکـــن خارجی دیگر می تواند جـــذب کند که ظاهراً 
بـــرای پر کـــردن پســـت های دروازه بانی و مدافـــع چپ در 

شـــده اند. گرفته  نظر 
البته برای نـــوک خط حملـــه نیز همچنـــان بحث جذب 
یـــک مهاجـــم خارجی مطرح اســـت امـــا در نهایـــت این 
باشـــگاه می توانـــد دو بازیکـــن خارجی دیگر جـــذب کند 

که حتماً یکـــی از آنها باید آســـیایی باشـــد.
در روزهای گذشـــته برای پســـت دروازه بانـــی از یک گزینه 
ازبک و برای پســـت مدافع چـــپ یک گزینه اســـترالیایی 
مطرح شـــده بود که حتماً باشگاه پرسپولیس این مسأله 
را در نظـــر می گیرد و در بین گزینه هـــای خود بحث جذب 

بازیکن آســـیایی را دنبال خواهد کرد.
مثـــلاً اگر پرســـپولیس بـــرای پســـت دروازه بان بـــا گزینه 
کامرونی به توافق برســـد، باید مدافع چـــپ خود را از بین 
گزینه های آســـیایی انتخاب کنـــد یا چنانچه گلـــر ازبک را 
به خدمت بگیـــرد، می تواند ســـراغ مدافعان چپی خارج 

از قاره آســـیا هم باشد.
پرســـپولیس در همیـــن تابســـتان وحـــدت حنانـــوف و 
عبدالکریـــم را از دســـت داده کـــه هـــر دو می توانســـتند 
ســـهمیه آســـیایی این باشـــگاه باشـــند اما حالا باید دید 
در صـــورت جـــذب بازیکـــن خارجـــی و آســـیایی گزینـــه 
باکیفیت تر و نامدارتری نســـبت به وحـــدت و عبدالکریم 

پیـــدا خواهـــد کرد یـــا نه.

خرده گزارش

خبر

علیپور کاپیتان سوم پرسپولیس

 بـــا بازگشـــت مهاجـــم گلـــزن ســـرخ ها بـــه ایـــن تیم حـــالا او 
می توانـــد جـــزو کاپیتان هـــای ایـــن تیـــم نیـــز باشـــد.

علی علیپور خیلی زود در پرســـپولیس چهره شـــد و با گلزنی 
مقابل اســـتقلال در 19 ســـالگی و البتـــه توانمندی های فنی 
بالایی که داشـــت به ترکیب اصلی ســـرخ ها رســـید و عنوان 
آقـــای گلی لیـــگ برتر را هم به دســـت آورد تا بـــه فوتبال اروپا 

ترانسفر شود.
علیپور در شرایطی به پرســـپولیس برگشته که در مقطع قبلی 

حضـــورش در این تیم 153 بـــازی انجام داده و 6 ســـال برای این 
تیم بازی کرده اســـت. در حال حاضر امید عالیشـــاه که بیش از 200 

بـــازی برای ســـرخ ها انجام داده و ده فصـــل در تیم بازی کـــرده کاپیتان 
اول اســـت و وحید امیری که مثل علیپور مدتی از جمع ســـرخ ها جدا شـــده 

و دوباره برگشـــته با مجموع 6 ســـال حضور در این تیـــم و 171 بازی کاپیتان دوم به حســـاب می آید.
فصل قبل علیرضا بیرانوند کاپیتان ســـوم ســـرخ ها بود کـــه حالا دیگر جایی در این تیم نـــدارد و علیپور در صورت 
نیمکت نشـــینی امیری و عالیشـــاه می تواند در حکم کاپیتان وارد میدان شـــود. اتفاقی که قبـــل از رفتنش به اروپا 
در یکـــی دو بازی تجربه اش کرده بود. ســـروش رفیعی و مهدی ترابی هم دیگر بازیکنان باســـابقه پرســـپولیس به 
حســـاب می آیند که ترابی با 6 ســـال بازی و 136 مســـابقه با پیراهن ســـرخ از این تیم جدا شـــد اما سروش رفیعی 

که در ســـه مقطع برای پرســـپولیس بازی کرده 105 بازی در این تیم دارد.

شمایل جدید زیر نظر مرد اسپانیایی

تجربـــه ثابت کـــرده در فوتبال ایران، مربیان خارجی جســـارت و فرصت بیشـــتری برای 
میـــدان دادن بـــه بازیکنان جوان در ترکیـــب تیم های پرهوادار و بـــزرگ دارند و انتظار 

مـــی رود خـــوان کارلوس گاریدو نیـــز در این فصـــل از بازیکنان جوان در پرســـپولیس 
اســـتفاده کند. گاریدو که ســـابقه کار با ســـتارگان جوان در فوتبال خاورمیانه و حتی 
تیـــم ویارئـــال را دارد، در تمرینات اخیر پرســـپولیس از بازیکنان جـــوان راضی بوده و 

احتمـــال حضور این بازیکنـــان در ترکیب اصلی تیـــم وجود دارد.
محمد بادپا، مهاجم بیســـت ســـاله آکادمی پرســـپولیس یکی از این بازیکنان است که به 

نظر می رســـد مورد توجه گاریدو قرار گرفته باشـــد و شـــاید در نیم فصـــل اول لیگ، دقایقی 
بـــازی به این ســـتاره جوان برســـد. اتفاقی کـــه در دوره حضور کالدرون بـــرای مهدی عبدی رخ 

داد و این مهاجم توانســـت در اولین دربی خود زیر نظر این مربی آرژانتینی، برای تیم پرســـپولیس 
گلزنـــی کند. کالدرون در اولین مســـابقه خود به عنوان ســـرمربی پرســـپولیس نیز مقابـــل پارس جنوبی 

جم، از امیر روســـتایی جوان اســـتفاده کرد که این موضوع هواداران پرســـپولیس را شـــگفت زده کرد.
در ســـال های اخیـــر، مربیان خارجـــی لیگ ماننـــد مورایس در معرفـــی بازیکنان جوان آکادمی باشـــگاه ها بـــه فوتبال ایـــران موفق عمل 
کرده انـــد و بـــا توجه به نتایج نســـبتاً موفـــق آکادمی پرســـپولیس در ســـال های اخیر، بایـــد منتظر حضـــور بازیکنان بیشـــتری از آکادمی 
پرســـپولیس در دوره حضور خوان کارلوس گاریدو به پرســـپولیس باشـــیم. بازیکنان جوانی که در آکادمی تیم های بزرگی مثل پرسپولیس 
و اســـتقلال، معمـــولاً به پای ترس واکنش هواداران و رســـانه ها می ســـوزند و با به دســـت نیـــاوردن فرصت بازی، ســـرخابی های پایتخت 
را بـــه مقصـــد تیم هـــای کوچک تر ترک می کنند. شـــاکله تیم های بـــزرگ فوتبال کشـــور، معمولاً از آکادمی تیم های دیگر تشـــکیل شـــده و 

شـــاید جســـارت مربیان خارجی، تغییری در این روند همیشـــگی ایجاد کند.

پـــس از یک مـــاه کش وقوس بین مســـئولان باشـــگاه 
الوکره و پرســـپولیس، در نهایت این باشـــگاه قطری با 
پیشتازی نســـبت به العربی، موفق شـــده عبدالکریم 
حســـن، مدافـــع قطری سرخپوشـــان را جـــذب کند تا 

حســـن فصل بعد در لیگ ســـتارگان بـــازی کند.
 این باشـــگاه قطری با پرسپولیســـی ها بـــه توافق مالی 
خوبی رســـیده و تنها موضوع باقی مانده برای جدایی 
مدافع قطری، رســـیدن پول به حســـاب پرســـپولیس 
اســـت که احتمـــالاً این موضـــوع تا عصر امـــروز نهایی 
خواهـــد شـــد.  بـــا جدایـــی عبدالکریـــم حســـن از 
پرســـپولیس، گاریـــدو به دنبـــال پیدا کردن جانشـــین 
برای اوســـت و این مربـــی ابتدا قصد داشـــت به مانند 
دفـــاع راســـت، یک مدافـــع چپ پـــای مراکشـــی را به 

تیمـــش بیاورد که یحیی عطیـــه الله تمایلی برای حضور 
در فوتبال ایران از خود نشـــان نـــداد. بعد از منتفی 

شـــدن حضور یحیی عطیه الله در پرسپولیس، 
مدیـــران ایـــن تیم بـــه ســـراغ گزینه 
جانشـــینی حســـن رفتند و برای این 
پســـت تنها روی گزینه هـــای خارجی 

متمرکز هستند و فعلاً برنامه ای برای 
جذب مدافـــع چپ داخلـــی ندارند.

 در این میان از یک گزینه اســـترالیایی به عنوان گزینه 
پرســـپولیس نام برده می شـــد که پیگیری هـــای ایران 
ورزشی نشـــان داد باشـــگاه پرســـپولیس تمایلی برای 
خرید این مدافع چپ ندارد و مشـــغول بررســـی رزومه 

ســـایر بازیکنان پیشنهادی است.

دو روزنامـــه الشـــرق و الرایه در شـــماره های دیروز خود 
به خبر صدور رضایتنامه عبدالکریم حســـن اشاره کرده 
و از امضـــای قرارداد میـــان این بازیکن و الوکـــره خبر دادند. 
گفته می شـــود بجـــز آورده مالی خوبی که ایـــن انتقال برای 
پرسپولیس داشته، آنها قرار اســـت همکاری هایی با الوکره 

داشـــته باشند، مســـائلی نظیر برگزاری اردو در قطر.
روزنامـــه الشـــرق به نقل از منابـــع مطلع در باشـــگاه الوکره 
نوشـــته اســـت که عبدالکریم حســـن با قراردادی سه ساله 
بـــه این تیم پیوســـته کـــه این خبر شـــایعات اخیـــر مبنی بر 
پیوســـتن او به باشـــگاه العربـــی را پایان می دهـــد. جزئیات 
بیشـــتر این قرارداد بـــزودی به صورت رســـمی اعلام خواهد 
شـــد و پـــس از آن، ایـــن مدافـــع ســـابق تیـــم ملـــی قطر به 

اســـپانیا ســـفر می کند تا به ســـایر هم تیمی هایش در اردوی 
آماده ســـازی برای فصـــل 2025-2024 بپیوندد.

 تیـــم الوکره تحـــت هدایت میگل آنخل رامیرز اســـپانیایی، 
به دنبال اســـتفاده حداکثری از حضور عبدالکریم حســـن 
در خـــط دفاعی خود اســـت. بـــا توجه به مســـابقات مهمی 
کـــه ایـــن تیـــم در پیـــش دارد، از جملـــه رقابت هـــای لیگ 
قهرمانـــان آســـیا، این بازیکن یـــک تقویت قوی بـــرای دفاع 

الوکـــره خواهد بود.
عـــلاوه بر الشـــرق، روزنامـــه الرایه نیـــز در شـــماره دیروزش 
نوشـــته اســـت: الرایه ورزشـــی مطلع شد که باشـــگاه الوکره 
با عبدالکریم حســـن بازیکن تیم ملی کشـــورمان و بازیکن 

ســـابق باشـــگاه الســـد قرارداد امضا کرده است.

جانشین حسن خارجی خواهد بود

پول به حساب نشست، رضایتنامه صادر می شود 
الشرق و الرایه هم تأکید کردند

عبدالکریم با الوکره سه ساله بست

 از فصل گذشـــته فدراســـیون فوتبال با ایجاد 
کارگـــروه نظـــارت بـــر قراردادهـــای بازیکنان، 
قانـــون ســـقف بودجـــه را وضـــع کـــرد کـــه از 
همـــان بدو ورودش به فوتبـــال مورد اعتراض 
هم واقع شـــده بود و در نهایت هم نیم فصل 
گذشـــته تقریبـــاً بر همه مشـــخص شـــد این 

قانون ضمانـــت اجرایی خاصـــی ندارد.
 فدراســـیون فوتبـــال امســـال در پـــی آن بود 
کـــه قانون قبلی را بهبود ببخشـــد و در نهایت 
با مقـــررات ســـخت تری آن را راهی ســـازمان 
لیگ بـــرای اعـــلام به باشـــگاه ها کـــرد اما روز 
گذشـــته خبرگـــزاری ایرنـــا در خبـــری مدعی 
شـــد: »با توجه به مشـــکلات به وجـــود آمده 
بـــرای باشـــگاه های مدعـــی لیـــگ برتـــری در 
ثبـــت قـــرارداد بازیکنـــان خـــود و همچنیـــن 
بـــالا رفتـــن قیمـــت بازیکنـــان، قـــرار اســـت 
فدراســـیون فوتبـــال بـــا حضـــور مهـــدی تاج 
بـــزودی با باشـــگاه های لیـــگ برتـــری در این 
خصوص جلســـه ای برگزار کنـــد و به احتمال 
فـــراوان میـــزان ســـقف قراردادهـــا افزایـــش 

خواهـــد یافت.«
 انتشـــار ایـــن خبـــر واکنـــش منفـــی مدیران 
باشـــگاه پرســـپولیس را بـــه همراه داشـــت و 
شـــنیده ها حاکی از آن اســـت کـــه حتی قبل 
از برگزاری جلســـه روز گذشـــته، رضا درویش 
مخالفت خـــود را بـــا افزایش ســـقف بودجه 
به فدراســـیون فوتبال اعلام داشـــته اســـت. 
مدیرعامـــل باشـــگاه پرســـپولیس انتقـــادات 
شـــدیدی نســـبت به ایـــن افزایـــش ناگهانی 
داشـــت چـــرا کـــه او پیش تـــر بـــرای پایبندی 
به قانون ســـقف بودجه، ســـقف قـــرارداد 20 
میلیـــاردی را بـــرای تیمـــش در نظـــر گرفت و 
همین موضوع باعث شـــد تـــا درویش نتواند 
با چند ســـتاره ایـــن تیم برای تمدیـــد قرارداد 

به توافق برســـد و اگر می دانســـت فدراسیون 
قـــرار نیســـت پـــای حـــرف خـــودش بمانـــد، 
آنهـــا هم مثل ســـایر تیم ها نســـبت بـــه عقد 
قـــرارداد با مبلغ بالاتری وارد عمل می شـــدند 
تا حداقـــل بتواننـــد یـــک نفـــر از ســـتاره های 
خروجی خـــود را با افزایش مبلـــغ قراردادش 

حفـــظ کنند.
 مدیران پرســـپولیس عقیده دارند در صورت 
تحقـــق چنیـــن اتفاقـــی ایـــن تیم بیشـــترین 
ضـــرر را از ســـقف بودجـــه متحمل می شـــد 
و ایـــن افزایش ناگهانی ســـقف بودجـــه را در 
پـــی رایزنی هـــای غیرفوتبالی برخـــی از تیم ها 
می دانســـتند چرا که آنها بـــا بازیکنان مدنظر 
خـــود قرارداد های نجومی عقد کـــرده و بعد از 
اینکـــه بـــرای ثبت به مشـــکل خوردنـــد، برای 
افزایـــش ســـقف قـــرارداد دســـت بـــه دامان 
فدراســـیون فوتبـــال شـــده بودند. بـــا وجود 
ایـــن بعـــد از جلســـه دیـــروز در فدراســـیون 
فوتبال و هم اندیشـــی مدیران فدراســـیون با 
باشـــگاه های حاضر در رقابت های آســـیایی، 
مدیران پرســـپولیس حرف خود را به کرســـی 
نشـــاندند و مخالفـــت آنهـــا با بـــالا رفتن رقم 
ســـقف بودجه باعث شـــد تا درویـــش بعد از 
این جلســـه با لحـــن آرام تـــری مصاحبه کند.
 گلایه دیگر مدیران پرسپولیس از فدراسیون 
هم مربـــوط به لغو محدودیت قـــرارداد بیش 
از یک ســـال بـــا بازیکنان بالای 30 ســـال بود؛ 
ایـــن تیم در ایـــن پنجره با توجه بـــه این ماده 
دســـتورالعمل جدیـــد بـــا ســـروش رفیعـــی، 
مرتضـــی  پورعلی گنجـــی، فرشـــاد احمـــدزاده 
و وحید امیـــری قرارداد یکســـاله عقـــد کرده 
بـــود که حـــالا با لغو ایـــن موضـــوع و افزایش 
این ســـقف ســـنی به 35 ســـال، مدیران این 
تیـــم مجدداً بایـــد با بازیکنـــان تمدیدی خود 
مذاکـــره تا مدت قرارداد آنهـــا را اصلاح کنند. 
باشگاه پرســـپولیس از مرتضی پورعلی گنجی 
و فرشـــاد احمـــدزاده بـــرای افزایـــش مـــدت 
قراردادهایشـــان دعـــوت کـــرده تا به باشـــگاه 
برونـــد و ایـــن موضـــوع احتمـــالاً منجـــر بـــه 
مذاکـــرات ادامـــه دار بـــرای افزایـــش مبلـــغ 

قـــرارداد هم خواهـــد بود.

سوژه روز

محمدرضا رحیم پور
روزنامه نگار

درویش به خواسته اش رسید

خ ها می شد افزایش سقف بودجه به ضرر سر

نتیجه جلسه نتیجه جلسه 
دیروز در دیروز در 

فدراسیون فدراسیون 
فوتبال همان فوتبال همان 

چیزی شد چیزی شد 
که درویش که درویش 

می خواست می خواست 
وگرنه بعد از وگرنه بعد از 

جلسه لحن او جلسه لحن او 
آنقدر آرام نبودآنقدر آرام نبود

درویش: فوتبال ما مقابل اعداد رشد نکرده است
 روز گذشـــته رضا درویـــش، مدیرعامل 
تیم فوتبـــال پرســـپولیس در حاشـــیه 
باشـــگاه های  هم اندیشـــی  نشســـت 
آســـیایی با رئیـــس فدراســـیون فوتبال 
و کارگـــروه نقـــل و انتقـــالات گفـــت: 
»یکـــی دو باشـــگاه دیگـــر درخواســـت 
افزایـــش ســـقف بودجه را داشـــتند که 
خوشـــبختانه ریاســـت فدراســـیون و 
ســـایر اعضا با احقاق حق پرســـپولیس 
موافقـــت کردنـــد، چـــرا کـــه اگـــر قرار 
بـــود ســـقف بودجـــه بـــالا بـــرود بایـــد 

قبـــل از شـــروع نقل و انتقـــالات آن را 
اعـــلام می کردنـــد. اگـــر مبلـــغ ســـقف 
بـــالا می رفت مـــا می توانســـتیم ســـه، 
چهـــار بازیکنی را که از ما جدا شـــدند، 
حفـــظ کنیم چـــون هـــر کـــدام از آنها 
درخواســـت داشـــتند تـــا 10، 15 میلیارد 
رقم قراردادشـــان زیاد شـــود، اما چون 
ما باید ســـقف قـــرارداد را رعایت کنیم 
مجبور بودیم با آنهـــا همکاری نکنیم.«

 مدیرعامـــل پرســـپولیس ادامـــه داد: 
»فدراســـیون خوشـــبختانه بـــا افزایش 

ســـقف قـــرارداد مخالفت کـــرد و برای 
قبلـــی  آینـــده همـــان ســـقف  فصـــل 
پابرجـــا ماند. البته گفتند برای شـــروع 
فصل هـــای بعد می شـــود روی ســـقف 
بودجه همفکری مجددی انجام شود. 
البته مـــن به عنوان مخالـــف گفتم اگر 
ســـقف بودجـــه پایین تـــر بیایـــد بهتـــر 
اســـت، چـــون فوتبال ما مقابـــل اعداد 

رشـــد نکرده اســـت.«
 درویـــش در پایان یـــادآور شـــد: »صد 
درصد اگر بناســـت یـــک حرکتی مداوم 

باشـــد باید همه ارکان فوتبال دست به 
دســـت هم بدهند. نه فدراســـیون و نه 
ســـازمان لیگ و نه باشگاه ها به تنهایی 
نمی توانند این بار را به دوش بکشـــند. 
اگر قرار اســـت فوتبال، لیگ و تیم ملی 
خوبی داشـــته باشـــیم، باید ســـازمان 
لیـــگ، فدراســـیون و همـــه باشـــگا ه ها 
با هـــم تعامـــل کنند. ضمـــن اینکه اگر 
باشـــگاه های بزرگ با هم تعامل داشته 
باشـــند می توانند جلوی ایـــن افزایش 

قیمت هـــا را بگیرند.«

دروازه بان ســـابق پرســـپولیس با زشـــت 
خواندن اقدام سنگربان قبلی پرسپولیس 
در فســـخ قرارداد یکطرفه با پرســـپولیس 
گفـــت: »بعد از جنجالی که بیرانوند فصل 
قبل درســـت کرد، به نظرم ایـــن بار هم با 
جدایی از پرســـپولیس و حاشیه هایی که 

به وجود آورد با روح و روان هواداران بازی 
کرد و به همین دلیل پرســـپولیس باید به 
دنبال محکوم ســـاختن این دروازه بان و 
جریمه نقدی اش باشـــد و یک دروازه بان 
خوب به جای دروازه بان جنجالی ســـابق 
خـــودش جذب کند. گوهـــری دروازه بان 
خیلی خوبی اســـت اما من شخصاً اعتقاد 
دارم حضـــور حامد لک که تجربه بســـیار 
بالایی دارد در کنار گوهری می تواند دروازه 
پرســـپولیس را برای مسابقات آینده حتی 
بازی های آسیایی به بهترین شکل ممکن 

بیمه کند.«
معمارزاده ادامه داد: »اخباری و گزینه های 

دیگر داخلی که نامشان مطرح می شود به 
هیح وجه گزینه های خیلی خوبی نیستند 
و اینطـــوری حکـــم آزمون و خطـــا خواهد 
داشت اما اگر زمینه حضور لک فراهم شود 
او بهترین است. اگر هم این امر فراهم نشد 
پرسپولیس باید از یک دروازه بان خارجی 
اســـتفاده کند تا برای مســـابقات آسیایی 
مشکلی به وجود نیاید چون دو دروازه بان 
داخلی پرسپولیس برای مسابقات داخلی 
بهترین هستند و هیچ مشکلی نخواهند 
داشـــت. به هر حـــال امیـــدوارم بهترین 
تصمیم ممکن در این رابطه گرفته شود.«

دروازه بان ســـابق پرســـپولیس با انتقاد از 

سیســـتم جـــذب بازیکن در این باشـــگاه 
گفـــت: »به نظرم بایـــد کمیته فنی جوانی 
متشـــکل از بازیکنـــان چنـــد ســـال قبل 
پرسپولیس که در هر پست بهترین بودند 
تشکیل شود تا مدیریت باشگاه بر اساس 
لیستی که ارائه می شود بهترین بازیکنان 
را انتخاب کنند. مثلاً برای انتخاب پست 
دروازه بان باید از بزرگانی نظیر عابدزاده و 
بهروز ســـلطانی خواسته شود یا مثلاً برای 
انتخاب مهاجم هم از فرشاد پیوس و ناصر 
محمدخانی یا محســـن خلیلی خواســـته 
شـــود تا آنها بهترین گزینه ها را برای فصل 
جدید پرسپولیس انتخاب کنند تا آزمون 

و خطا با این روش به حداقل برسد و روش 
کاری به گونه ای نباشـــد که شخص معاون 
ورزشی باشگاه به تنهایی مسئولیت جذب 
بازیکنان جدید را بر عهده داشته باشد.«

معمـــارزاده در پایـــان حرف هایش از یک 
خوشـــبینی دربـــاره پرســـپولیس حـــرف 
می زند: »کســـب عناوین قهرمانی متعدد 
در پرســـپولیس موجـــب شـــده بازیکنان 
ایـــن تیم از لحاظ روانـــی از بقیه بازیکنان 
تیم هـــای دیگر بـــرای کســـب موفقیت و 
قهرمانی جلوتر باشند. نکته ای که خیلی 
به پرســـپولیس در کسب عنوان قهرمانی 

کمک خواهد کرد.«

پرسپولیس جای آزمون و خطا نیست

معمارزاده: حامد لک نشد، گلر خارجی بگیرند

نقل قول

ناصر قراگزلو
روزنامه نگار


